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Izdelal i  b o m o  s k o r a j  
1.900.000 p a r o v  

v letu 1994 bomo po 
planu proizvodnje izdelali 
1.890.000 parov čevljev ali 
v minutah 125 milijonov 
minut. Od tega bo 640.000 
parov športne oz. 1.250.000 
parov modne obutve. 

Računamo na povečane 
količine izdelave smučar
ske obutve (180.000 parov); 
tekaških naj bi izdelali 
310.000 parov. Pri planin
skih čevljih se pojavlja še 
naročilo dodatnih količin 
obutve za slovensko vojsko 
(30.000 parov). Športno 
obutev bomo praktično v 
celoti izdelovali pod lastno 
blagovno znamko in so naše 
tovrstne zmogljivosti pokri
te do decembra. 

Na modnem programu 
naj bi na brizgani obutvi 
izdelali okrog 380.000 pa
rov, ostalo pa j e  lepljena 
obutev, pri čemer se tudi na 
modnem povečuje izdelava 
obutve pod lastno blagovno 
znamko. 

УоДја proizvodnje Janko 
Rejc 

To 80 naši proizvodni 
plani, ki 80 usklajeni z zmo
gljivostmi naših montaž. 
Razlika, ki jo moramo 
nadomestiti s sodelovanjem 
kooperantov j e  30 milijonov 
minut, kar predstavlja četr
tino zmogljivosti. Predvide
vamo tudi, da bomo imeli v 
določenih obdobjih preveč 
naročil in da bomo 8 po

močjo kooperantov morali 
izdelovati tudi »cele čevlje« 
(ne le gornjih delov). 

V zvezi s tem naj po
vem, da se že dogovarjamo 
z nekaterimi tovarnami 
(Mokronog, VIO Varaždin). 
Mislim, da bomo kos tem 
nalogam. 

Seveda bomo ob dobri 
organizaciji, za dosego pre
dvidenih proizvodnih ciljev, 
morali izpopolnjevati tudi 
opremo. Zato bomo morali 
tudi пекцј investirati, 
hkrati pa pripravljati vse 
potrebno za večji investicij
ski ciklus, ki ga bomo mo
rali realizirati v naslednjih 
letih. Vsak proces pa zahte
va določen čas. 

To velja tudi za delovni 
proces; imamo še precej 
rezerv in delovni čas mo
ramo izkoristiti bolje (tudi 
zaradi krajšega delovnega 
tedna). To seveda velja za 
vse službe. 

J a n k o  1ШЈС 

Veliki uspehi tekmovalcev 
Na tekmah za svetovni 

pokal na Pokljuki so se zelo 
dobro odrezali tekmovalci bia-
tlonci, ki uporabljivo Alpinine 
tekaške čevlje. 

Na 7,5 km j e  zmagala Nor-
vežanka Elin Kristiansen. 

Kar štiri tekmovalke z 
našimi čevlji so se uvrstile 
nied prvih petnajst uvrščenih, 
^ n s k a  štafeta Norveške j e  
bila druga (Elin Kristiansen 
Sikveland). 

Tudi med moškimi j e  bil 
Italyan Carrera 4. na 10 km, 
"ledtem ko j e  bila moška štafe-
ta Italye tretja (Passler, Fau-
re). 

š e  vest iz Davosa v Švici, 
kjer j e  v štafeti 4 x 1 0  km zma
gala Norveška, v okviru katere 
J® z našimi čevlji tekel tudi 
eden ntgbolj talentiranih tek
movalcev Thomas Algaard. 

B . F ,  

Četverica deklet,  k i  o s v a j a  svetovn i  v r h ;  z leve:  A l e n k a  
Dovžan, Špela Pretnar, Nives  Sitar i n  Kat ja  Koren, k i  j e  
22. d e c e m b r a  v F lachauu  s š tev i lko  66, z z m a g o  v super-
ve les la lomu presenet i la  v s e  

D v e  u r i  n a  t e d e n  
b o m o  ods le j  delal i т а д ј ;  
to j e  okoli 5 %. 

Izziv j e  torej tu: letos 
moramo izdelati pribli
ž n o  5 % več.  

č e  s p r e m l j a m o  po
d a t k e  z a  naz^',  k o  j e  
p r o i z v o d n j a  (in t u d i  
v z p o r e d n a  storilnost) 
ob ič igno  n i h a l a  k a k š e n  
% p o d  p l a n o m  i n  l e  težko 
s m o  s ledi l i  zastav l jen im 
ci l jem.  Na p r v i  v i d e z  
k a k š n i h  10.000 p a r o v  
(ob d v e h  mi l i jon ih )  n e  
p o m e n i  ve l iko.  Če p a  s e  
zavemo, d a  zaradi  za-
osta jan ja  za  p l a n o m  ra
zočaramo s t ranke  a l i  
kupce,  k i  n a s  šele  pre
izkušajo;  a l i  d a  zaradi  
tega z a  k a k  t e d e n  za
m u d i m o  n f u b o l j  u g o d e n  
t renutek  n a  trgu, z a d e v a  
p o s t n a  ž e  resna.  T u  j e  
n a m r e č  trg, k j e r  p r i d e  v 
poštev  trkanje,  v ^ u d n o  
o d p i r a n j e  vrat,  pozdra
v l j a n j e  i n  zanes l j i vo  pos
lovanje,  n e  p a  c incan je  
p r e d  vrat i  a l i  (še slabše) 
l o p u t a n j e  z n j i m i .  

č e  v s a k  o d  n a s  na
tančno premis l i :  z a  кц ј  
sem  ž e  p lačan? A l i  r e s  
n i m a m o  m e d  l e t o m  p r i  
v s a k e m  d e l u j  u k r e p u ,  
poslu,  o d l o č i t ^  veaj S % 
rezerve? Mislim, d a  ima
mo, v s i g  p o v p r e č n o  vze
to. 

T o r e j  d i l e m e  n i ;  p a  n e  
p o d r i m o  »s t a  zadn jo«  
vsega, k a r  b o m o  nared i l i  
z glavo.  

Ni  vrag,  d a  s e  n e  b i  
n a  k o n c u  pozna lo  p r i  
d o b i č k u  p o l e t j a  a l i  v 
n a š e m  las tnem žepu.  

P a  z a  k a k š e n  stro j  b o  
m o r d a  š e  ksg ostalo. 

N . P .  



DOGOVARJflfflO s e  -
DOGOVORIH ШО  s e  ^ T 

Ob odgovornem de lu dobre 
možnost i  

P r e d  k r a t k i m  s v a  z di-
r e k t o i j e m  p o ^ j e l j a  obiska
l a  n a š o  firmo A l p i n o  Sports  
Corporat ion  v ZDA, Iger  
s v a  i m e l a  v g l a v n e m  t r i  cil
j e  oz.  n a m e n e :  

- ugotoviti kako naša fir
ma v Ameriki posluje 

- dogovoriti se o cenah za 
nasledijo sezono 

- obiskati пекгц prod^aln 
v mreži, ki prodaja našo obu
tev in nekatere trgovine, ki si
cer prod^j^jo športno opremo, 
ne pa naših čevljev. 

Kar zadeva okvirne cene 
poslovanja Alpina Sports Cor
poration, lahko ugotovimo, da 
posluje zadovoljivo. Zgovoren 
j e  že podatek, da j e  bila reali
zacija do konca novembra za 
37 % višja kot v istem obdobju 
lani. Tako j e  realno pričakova
ti, da bodo dosegli 7,5 % mili
jona dolarjev bruto realizacije, 
pri čemer bi bilo zlasti pomem
bno, da bi jim bilo naklonjeno 
tudi vreme. Sedaj namreč prav 
na tem območju, k jer  naša fir
ma posluje, ni snega. 

Kar zadeva plačevanje do
bavljenega blaga, lahko spet 
rečemo, da se le ta drži dogo
vorov in sproti poravna vse 
obveznosti. 

Za uspešnost podjetja j e  
pomembno tudi obračanje za
log in lahko ocenim, da j e  tudi 
na tem področju stanje zado
voljivo. 

Kar zadeva našo cenovno 
politiko in pogovore v zvezi s 
tem, smo diskusijo pravzaprav 
razdelili na dva dela. Kar za
deva tekaški program, kjer 
smo vodilni na tem tržišču, 
smo v glavnem cene obdržali 
nespremenjene in tako pripra
vili solidne osnove za bitko s 
konkurenco, ki se tudi tu po
večuje, s a j  se na t rg  vključu
jejo zlasti nekatere firme iz 
Evrope. 

Na smučarskem programu 
j e  položaj slabši kot pri teka
škem programu. Tu ne more
mo tekmovati več z Nordico, 
Salomonom, Langejem itd., 
temveč nas drugi (in tudi 
sami) primeijtgo s firmami kot 

so npr. Delbello, Munari, Dolo
mite itd. V letošnjem letu smo 
v razvoju delali dobro v cilju, 
da se učvrstimo v spodnjem in 
srednjem cenovnem razredu, z 
vključevanjem novega tekmo
valnega čevlja pa smo naredili 
korak naprej tudi v tekmoval
nem programu. 

S pocenitvyo obutve smo 
postali še bo^ konkurenčni in 
imamo dejanske možnosti za 
povečanje tržnega deleža, ki se 
sedaj suče pod 2 %. Naša tež
nja je, da osvojimo nazey 5 % 
tržišča ZDA. 

Vsak obisk v ZDA izkoristi
mo tudi za obiske v trgovinah, 
kjer  prodajajo našo obutev in 
kjer dejansko lahko izvemo 
informacije o zahtevah tržišča 
iz prve roke. Ocene so na splo
šno pozitivne; tu in tam pro-
d^ualci komentir^o, kako bi 
rešili določena vprašanja ugo
dnejše uporabe smučarske 
obutve (npr. za močnejše žen
ske noge), itd. Kakšnih večjih 
pripomb v zvezi s kvaliteto pa 
nismo slišali. 

V trgovinah, kjer ne proda
ja jo  naše obutve, smo ugotovi
li, da so s sedanjimi partneiji 
zadovoljni in da nim^go razlo
ga širiti asortimana. Na ob
močju namreč znamenitega 
centra ZDA prodtgalci še pose
bej dobro poznigo tako izdelke 
kot njihovo funkcyo. 

Iz teh ocen bi lahko poteg
nili naslednji zaključek: v ZDA 
imamo dobro firmo, ki j e  spo
sobna prodajati naše produkte 
tudi ob vedno večji konkuren
ci. Pri tem pa moramo vedno 
razmišljati predvsem o kako
vosti in cenah ter kolikor naj
bolj mogoče pomagati naši 
firmi s solidnimi izdobavami, 
s servisom in promocijo. Če 
bomo dosegli ta ciy, bomo prav 
gotovo lahko na tem trgu ohra
nili vodilno mesto pri prodaji 
tekaške obutve in se približali 
5 % prodaje smučarskih čev
ljev na tržiščih ZDA. 

Boris  MARKELJ 

Mojstrana 
v • • zivi 

s svojimi 
mojstri 

v F l a c h a u u  j e  A l e n k a  Dov-
ž a n  z a  p e t o  m e s t o  p r e j e l a  
t a k l e  p o k a l  (foto N. Podob
n i k )  

A l e n k a  D o v i a n  n a  s m u č i i č u  

T u  s ta  n a m r e č  d o m a  t a k o  J u r e  Košir,  k i  ž e  o s v i g a  sve
t o v n i  v r h ,  k o t  t u d i  m l a d a ,  s e d e m n a j s t l e t n a  A l e n k a  Dov-
žan,  k i  s e  v z a d i g e m  č a s u  ž e  p r e b g a  m e d  v i d n e j š e  sve
t o v n e  s m u č a r k e .  N j e n  d o s l e j  п*џvidnejši rezu l ta t  j e  b i l o  
p e t o  m e s t o  v s u p e r v e l e s l a l o m u  v F lachauu,  k j e r  j e  A l e n k a  
s k u p ^  s K a t j o  K o r e n  (ki j e  zmagala),  t e m e l j i t o  r a z b u r k a l a  
s m u č a r s k o  j a v n o s t .  

»Še z d ^ j  n i s e m  n a t a n č n o  doje la,  k i g  s e  j e  zgodi lo.  Štar-
ta la  s e m  s š t e v i l k o  62 i n  n a  p r v i  kontro l i  s e m  b i l a  še le  
š t i r i indva jseta,  p o t e m  p a  j e  š l o  v e d n o  b o ^ e .  K o  s e m  n a  
ci\ju zas l iša la  š t e v i l k o  štiri,  s e m  p r v i  h i p  misl i la,  d a  s e m  
o s v o j i l a  š t i r ina j s to  mesto.  K o  p a  s e m  n a  s e m a f o i j u  zagle
d a l a  š t e v i l k o  štiri,  s e  m i  j e  k a r  zvrtelo.  N o  p o t e m  m e  j e  s 
f e n o m e n a l n o  v o ž n j o  p r e h i t e l a  l e  š e  K a t j a  Koren«, j e  p r v e  
v t i s e  p r ^ a z n o  s t rn i la  A l e n k a  Dovžan,  h č e r k a  n e k d a n j e g a  
r e p r e z e n t a n t a  v s m u č a r s k i h  s k o k i h  Jožeta  Dovžana.  

A l e n k a  s m u č a  d o b r i h  šest  let; s k o r a j  o d  v s e g a  začetka  
v o z i  z A l p i n i n i m i  č e v ^ i .  

»Lahko rečem,  d a  s e m  v s e s k o z i  z a d o v o ^ n a ;  n o v a  A l p h a  
s e  j e  t u d i  i z r e d n o  obnesla,  k a r  p a  j e  š e  p o t r e b n o  u r e d i  
P e r o  (Peter Jereb,  o p .  ured.) .  Skratka,  v s e  s k u p i n  j e  
od l ično.  

Sedig g r e m o  z a  пекд ј  dn i  n a  Roglo, malo zaradi 
treninga; t u  b o  tud i  d r ž a v n o  p r v e n s t v o .  P o t e m  b o m o  p o  
n o v e m  l e t u  n a d a l j e v a l i  s t e k m o v a n j i .  S a m a  n a m e r a v a m  
nastopat i  vs*g v t r e h  d i s c i p l i n a h  i n  s e  n e  p r e v e č  specia
l iz irat i .  T o  s e  j e  v z a d n j e m  č a s u  p o k a z a l o  k o t  d o b r o  i n  
l a h k o  rečem,  d a j e  k t e m u  v v e l i k i  m e r i  p r i p o m o g e l  t r e n e r  
z a  h i t r e  d i s c i p l i n e  Stojan  Puha^.«  

К о т ц ј  sva  s Petrom opravi la n^jnignejše,  ž e  s o  n a  vra
t a  p r i t i s n i l i  sosec^e, k i  s o  že le l i  čest i tat i  s v o j i  sovaščank i  
i n  p r g a t e ^ i c i .  A l e n k i  s o  p r i n e s l i  u m e t e l n o  i z d e l a n o  torto  z 
v e l i k o  š t e v i l k o  p e t  v s red in i .  V e s e l e  s e  j e  s topn jeva lo ;  t o  
p a  s v a  p r e p u s t i l a  d o m a č i n o m .  

J u t r i  b o d o  ž e  n o v a  t e k m o v a n j a ;  s p e t  b o  napetost,  vese
l j e  p a  t u d i  razočaranja !  T o  p a  j e  s e s t a v n i  d e l  športa.  

N e j k o  PODOBNIK 



KAKO UmURJflfflO 
v 

Želi jo s i  s k u p n o  sk ladišče  
S k l a d i š č e  m a t e r i a l o v  j e  o r g a n i z a c i j s k o  p o v e z a n o  

z n o t r a j  k o m e r c i a l e  š p o r t n e  o b u t v e ,  s k u p i g  s s k l a d i š č e m  
k o n č n i h  i z d e l k o v  i n  a v t o p r o m e t o m  p a  t v o r i  o ^ o  o r g a n i 
z a c i j s k o  e n o t o .  

D a n e s  j e  v v s e h  š e s t i h  s k l a d i š č i h  i n  p r e v z e m n e m  o d 
d e l k u  z a p o s l e n i h  1 4  l j u d i ,  p r e d  l e t i  j i h  j e  b i l o  22.  T u  j e  
s k l a d i š č e  f o m i t u r ,  s k l a d i š č e  z g o r n j e g a  ивц ја ,  s k l a d i š č e  
u m e t n i h  m a t e r i a l o v ,  s k l a d i š č e  p o d p l a t o v  o z .  s p o d q j i h  
d e l o v ,  s k l a d i š č e  z a k l o p k  i n  s k l a d i š č e  v n e t l j i v i h  m a t e r i 
a l o v ,  k i  s i c e r  s o d i  p o d  s k l a d i š č e  f o m i t u r .  P r e v z e m n i  o d 
d e l e k  ( s k l a d i š č e )  o z .  i ^ e g o v  v o d j a  j e  t u d i  k o o r d i n a t o r  d e l a  
v o s t a l i h  s k l a d i š č i h .  

A n d r e j  R u p n i k ,  k i  j e  s e d ^ j  n a  t e m  m e s t u ,  p r i p o v e d u j e :  

»v prevzemno skladišče pride 
Ves material, ki ga pripeljejo v 
Alpino. Tu ga »papirnato« in fi
zično prevzamemo in pri tem kon
troliramo predvsem količine. Tu 
tudi ugotavljamo, kam material 
Sodi in ga usmerimo v prevzem v 
Ustrezno skladišče. Temu sledi 
prevoz v ustrezno skladišče. Hkra
ti s tem se izvtga še dodatna kon
trola. 

Material iz skladišč izdajamo 
na osnovi zahtevnic iz proizvodnje 
in na osnovi odd^nic, kar gre za 
kooperacijo. 

N^večkrat se zgodi, da dobi
vamo material tako, da delamo »iz 
rok v usta«. Težave nastopajo 

zlasti tedaj, če kak material kasni 
in ko proizvodnja komaj čaka na 
material. Takrat nimamo časa 
pregledovati pošiljk. Posledice so 
včasih, da pride do razhsganja med 
količinami v dokumentacgi, z oni
mi, ki obstojajo v resnici. 

Kar zadeva transportna sred
stva, imamo sedaj dizelski viličar, 
ki zadostuje za trenutne potrebe, 
posebno še, ker ima nosilnost tri 
tone in j e  dvakrat hitrejši kot elek
trični viličar. Tega uporabljamo za 
transport do drugih skladišč in od 
skladišč do proizvodnje. 

Transport v samih skladiščih 
opravljamo z ročnimi hidravlič
nimi paletaiji, brez katerih danes 

V p r e v z e m n e m  s k l a d i š č u :  I v o  K a v č i č  i n  A n d r e j  R u p n i k  

ek1:-g  

I z  s k l a d i š č a  k a r t o n o v  

ne bi zmogli. Večina materialov, 
zlasti usnje iz uvoza, j e  sedaj na 
paletah (razen iz Hrvaške). 

Eden največjih problemov 
skladišč j e  v tem, ker so na tako 
različnih lokacijah (8-9 mestih). 
Pred leti nas j e  v skladišču delalo 
22, sedaj nas j e  štirinajst in še ne
kateri pravijo, da nas j e  preveč. 
Sam trdim, da dokler ne bo skla
dišče v skupnem prostoru, kad
rovske zasedbe ne moremo zmanj
ševati, s ^  morata biti v vsakem 
skladišču po dva. Če pa bi prišlo do 
skupnega skladišča v enem pros
toru, bomo zasedbo morda lahko 
zmanjšali. 

V sprejemnem skladišču pri
haja ob konicah do razmer, ko ni 
možno vsega narediti, kot bi radi, 
zato bi morali zaposliti še enega 
delavca. 

Poleg ostalega j e  veliko »papir
nate vojne«, čeprav s pomočjo ra
čunalnikov obvladujemo že veliko. 
Dobro sodeliyemo tudi z nabavno 
službo na športnem programu, 
boljše kot na modnem. 

Ko j e  ravno prilika, bi povedal 
še nekaj drugih stvari v zvezi s 
pogoji, v katerih delamo. Tu se 
dostikrat dogodi, da j e  treba delati 
popoldne (tudi večkrat na teden), 
da bi bilo vse pravočasno priprav-

^ ^ m e r e  v s k l a d i š č u  u m e t n i h  m a t e r i a l o v  ( v  b a r a k i )  s o  r e s  
s l a b e  

Ijeno za proizvodnjo. Včasih j e  tre
ba material, ki ga pripeljejo v zad
njem hipu, za proizvodryo pripra
viti preko noči ali preko nedelje. 
Tega pa nihče ne upošteva. 

Tudi ne tega, da delamo v kli
matsko slabih pogojih; nekatera 
skladišča sploh niso ogrevana. Tu 
so še dež, sneg, mraz, prepih... 

Sedaj se govori tudi o tem, da 
bi zmanjšali sedai\je prevzemno 
skladišče na račun ureditve ne
kakšne sprejemnice za goste. Kot 
smo preračunali, bi nas to pri na
šem delu še bolj utesnilo in one
mogočilo. 

Drugo, na kar bi rad opozoril, 
j e  zastarela, uničena in čisto pre
nizka rampa, ki bi jo lahko hitro 
popravili, če bi se odgovorni odlo
čili. Zaradi tega priheya namreč do 
različnih poškodb materiala, raz
kladanje pa j e  zato nerodno in 
nevarno. 

Če strnem to razmišljanje, bi 
še rekel: želimo, da bi pripeljali 
material v skladišče dva dni pred 
uporabo, da bi ga mi lahko prekon-
trolirali in pravočasno dostavili 
v proizvodnjo. In pa seveda - še 
boljše sodelovanje z vsemi tistimi, 
ki dehyo pred nami,« j e  predlagal 
Andrej Rupnik. 

N . P .  

f l*am ( 
Organizacija: 

Organizacija je vizija in tehnika - v pravem razmerju 
do delovnih sredstev in delovne sile. 

Kadri: 
Sama zavest strokovnjaka mora biti za učinkovito delo 

omejena s samozavestjo drugega strokovnjaka. 
Kadri: 

Če prav pomislimo - vsak nekaj zna; to pomeni, da je 
vsak do določene mere strokovnjak. Učinek je tedaj, ko vsak 
res dela tisto, kar zna delati bolje kot drugi. 

Denar: 
Certifikati niso ne vrednostni papirji, s o  pa lahko dober 

ključ za večjo zavzetost - to je čisto dovolj 
Uredniš tvo  



KAKO umnRlflfflO 
Decembrsk i  u t r i p  v l j u b l j a n s k i h  

p r o d a j a l n a h  

Milka Rihar,  L j u b l j a n a  I: 

Prodaja j e  trenutno slabša kot 
j e  bila novembra. Smučarske obut
ve prodamo sedaj tudi manj, kar 
pa j e  razumljivo, smo na smu
čarskem sejmu v Ljubljani prodali 
skoraj 1900 parov čevljev, kar j e  v 
precejšnji meri pokrilo trenutne 
potrebe Ljubljane in okolice. 

I z  p r o d ^ a l n e  L j u b ^ a n a  П ( foto N. Podobn i k )  

Povpraševanje j e  še po usnje
nih ženskih škomjih, medtem ko 
gležnaiji niso preveč aktualni. 
Otroško obutev iz uvoza smo tudi 
nekaj prodajah, zlasti iz gore-
teksa. 

Pri obutvi včasih čutimo po
manjkanje nekaterih (večjih) šte
vilk. 

Sicer pa menim, da j e  obutev 
Alpina dokaj kakovostna. Kar za
deva reklamacije (če so), bi morali 
stvari urediti tako, da ne bi izgub
ljali zaupanja kupcev. 

Prodfgalna j e  sicer dokaj funk
cionalna, čeprav j e  oprema že do-
kty zastarela. Mislim pa, da bo za 
boljše delo računalnik precej pri
pomogel, da bomo z vsem na te
kočem. 

LidUa Kobal, L j u b ^ a n a  II: 
Staro zalogo apreski in smu

čarsko obutev smo dobro prodajali. 
Čutiti pa j e  bilo, da smo že imeli 
desortirano blago, saj j e  bilo po-
marijkanje številk. 

nekatere pomanjkljivosti, ki so 
botrovale reklamacijam (škomji, 
gležnaiji). 

Pa še neksg se mi zdi pomemb
no povedati: nimam pravih ele
mentov za razstavljarvje obutve. 
Če bi to imeli, smo sposobni sproti 

solidno aranžirati razstavljeno 
obutev v izložbah in v prodajalni 
sploh (police). 

Kar pa zadeva uv^a^je  raču
nalniške obdelave, se bomo stva
rem privadili in nam bo pomagalo 
pri našem poslovanju. p 

D e l a v k e  p r o d i g a l n e  I J u b ^ a n a  I 

L J u b l j a n a  p r e d s t a v n a  m o č n o  t r ž i š č e .  P r a v  t a k o  j e  b i l  
p r e j š n j a  l e t a  d e c e m b e r  p o n a v a d i  d o k i g  u s p e š e n  z a  p r o d a 
j o  n a š e  o b u t v e ;  k a k o  p a  j e  d a n e s ?  

ЦјиЦје so povpraševali tudi po 
podloženih gumijastih škomjih (to 
smo zlasti dobro prodajali v za
četku jeseni). Manjkalo j e  tudi 
nekaterih vrst klasične obutve. 

Omenila bi še težave, ki smo 
jih imeli s škomji, pri katerih j e  
bilo treba zamenjati pete. Ni ved
no enostavno razlagati strankam, 
da j e  pete izdelal nekdo drug in ne 
v Alpini. 

Kot sem že omenila, nam j e  
nekatere obutve primanjkovalo; 
na drugi strani j e  trg prezasičen s 
semiš škomji. 

Potrebovali bi več usnjene 
obutve, z usnjenimi podplati, tudi 
če bi bila dražja. 

Na tem mestu smo si pridobili 
tudi precej stalnih strank (tudi 
mlajših in študentov), kar nareku
je, da imamo na zalogi tudi bolj 
modno obutev. 

Omenila bi še, da bi morali 
razširiti ponudbo vseh vrst vezalk; 
s tem bi lahko prodali še k ^  
drugega. Računalnika trenutno še 
nimamo; upam, da niso pozabili na 
nas... 

A v g u s t  Grah, L j u b l j a n a  IV; 
Nimamo kakšnega prometa; k 

temu malo pripomore slabša kup
na moč, ali pa morda lokacija, s ^  
za nas mnogi ne vedo. 

Mislim, da imamo sicer dobro 
in dok^j široko ponudbo kvalitetne 
in modne obutve. Opozoril bi na 

Bo še kaj  sodelovanja? 
Lani j e  bilo sodelovanje med Alpino in Cicibanom videti kar obeta

joče. V jesenskem času ta primorska firma, ki v zadnjih letih doživlja 
hudo krizo, j e  za Alpino delala kar precej. Vedeti pa j e  treba, d a j e  Ciciban 
zaradi notranjih težav povsem zašel v lastništvo Ljubljanske banke Kre
ditne banke Nova Gorica, ki sedqj nadzoruje vsak pomembnejši ukrep 
menedžerske ekipe, ki jo trenutno vodi gospod Valentinčič (direktor). 

»Ciciban j e  sedaj v fazi preoblikovanja v štiri podjetja; namesto 
820 ljudi, ki so nekdaj izdelovali čevlje, se jih s to proizvodnjo sedaj 
ukvarja le blizu dvesto. 

Skušamo sanirati razmere v podjetju in se usposobljeni vključiti v 
normalne tržne tokove. 

Kar zadeva sodelovarye, z Alpino poslujemo doktg korektno. Upam, 
da bomo ob usklajevanju interesov enih in drugih s sodelovanjem še 
lahko nadaljevali.« 

Obiskal sem tudi proizvodгцо Cicibana, ki je bila pred leti celo bolje 
opremljena kot v Alpini. 

Sedaj je to precej dmgače; Ijuc^e s strahom premoščajo prepad med 
družbeno lastnino in samoupravljanjem in zasebno lastnino, kjer ima 
glavno besedo banka, ki gleda predvsem na to, da se ustvari dobiček. 

Vodja proizvodnje j e  prav posebej opozoril: »Povejte delavcem Alpine, 
ka j  pomeni, da im^o svojo tovarno, s katero lahko uprav^j^jo in kjer jim 
usoda ne visi vsak dan na kocki!« _ N. P. 

Pri  A r č o n u  zadovo l jn i  z A l p i n o  
A l p i n a  d v i g i g e  t u d i  p r o i z v o d n j o  s m u č a r s k i h  č e v l j e v .  

O b  t e m  p a  i m a m o  p r e m a l o  z m o g l j i v o s t i  z a  i z d e l a v o  
n o t r a n j i h  č e v ^ e v  z a  p a n c e i j e .  Z a t o  s m o  l a n i  z e l o  u s p e š n o  
s o d e l o v a l i  z z a s e b n i k o m  S i l v a n o m  A r č o n o m  i z  N o v e  G o 
r i c e .  

L e - t a  s i c e r  v e č i n o m a  d e l a  z a  s v e t o v n o  z n a n o  f i r m o  
S a l o m o n ,  p r e c e j  p a  j e  l a n i  d e l a l  t u d i  z a  A l p i n o .  P o d j e t j e  s o  
o r g a n i z i r a l i  i n  g a  v o d g o  t r ^ e  z a s e b n i k i ,  k i  s o  s i  t u d i  
r a z d e l i l i  v l o g e .  Z a p o s l e n i h  j e  l e  o k o l i  d e s e t  ̂ u d i ,  s o  p a  v s i  
i z r e d n o  i z u r j e n i  i n  u s p o s o b l j e n i ,  t a k o  d a  s o  d o s e g l i  
k o n k u r e n č n o  p r o d u k t i v n o s t  i n  k a k o v o s t .  

» M o r a m  r e č i ,  d a  s e m  z a d o v o l j e n  z A l p i n o  v v s e h  
p o g l e d i h ;  t a k o  v z v e z i  z d e l o m  k o t  s p l a č i l o m .  R a č u n a m  n a  
s o d e l o v a n j e  t u d i  l e t o s  j e s e n i ,  č e  p a  b o  n u j n o ,  s e  b o m o  z 
d e l a v c i  p o g o v o r i l i ,  d a  b o m o  z n a d u r n i m  d e l o m  p o s k u š a l i  
d e l a t i  z a  A l p i n o  t u d i  v a p r i l u ,  k o t  s e d ^ j  k a ž e j o  p o t r e b e  
A l p i n e , «  j e  n a g l o  o c e n i l  p o d j e t n i k  i n  d i r e k t o r  S i l v a n o  
A r č o n .  

O b  o b i s k u  p r i  p o d j e t n i k u  A r č o n u  v N o v i  G o r i c i  - v s r e d i n i  
l a s t n i k  i n  d i r e k t o r  p o d j e t j a  ( f o t o  N .  P o d o b n i k )  



KAHO UmnRMfflO 
Aktualn i  in terv ju  

Razgovor  z n a š i m  p o s l o v n i m  
p a r t n e r j e m  n a  Norveškem 

J a c o b o m  Haugnom 

Delo-živl jenje:  
Шд pa možnosti  A l p i n e  v pr ihodnost i?  

J a c o b  Haugen:  
Specializirani smo predvsem za visoko kvalitetno in funkcionalno 

obutev, ki j e  namenjena aktivnim ljudem. Verjamemo, da bo obstoječi 
program Alpine ostal п(цpomembnejši del našega programa. 

Skupaj z Alpino moramo vložiti čim več naporov, da bomo imeli na 
trgu čimboljše razmerje cena/kvaliteta/funkcionalnost. Alpina mora biti 
prav tako pripravljena agresivneje podpirati svojo blagovno znamko v 
prihodnosti. 

Naj zaključim z ugotovitvijo, da j e  bil naš obisk v Alpini velika moti
vacija za vse nas za delo v prihodnosti. Ob naši desetletnici na trgu smo 
imeli letos enkratni začetek sezone in pričakujemo, da bo letošnje leto z 
Alpino na Norveškem naše ntgboljše. 

Na koncu želim vsem vse n^ghcljše v novem letu 1994. p 

J a c o b  H a u g e n  s sode lavc i  

Delo-živ^ei^je: 
K a k š e n  j e  b i l  n a m e n  vašega  ob iska  i n  o b i s k a  v a š i h  sodelavcev 

v A l p i n i ?  

J a c o b  Haugen:  
Naš obisk v Alpini bi bil nekakšno priznanje mojim sodelavcem za 

dobro delo. Še posebej j e  bil ta obisk pomemben za novo zaposlene, ki naj  
bi od obiska v Alpini in spoznavanja proizvodnega procesa še dodatno pri
dobili. 

Hkrati j e  desetletnica Alpininih proizvodov na norveškem trgu tudi 
nekakšen mejnik, ki j e  bil pravšnji razlog za povabilo vseh zaposlenih v 
Alpino; nanireč, da se srečajo s podjetjem, z ljudmi, s katerimi delamo in 
proizvodi, ki so za nas še kako pomembni. 

Poleg tega smo skušali tudi Alpini nakazati pomen, ki ga ima za nas 
sodelovanje z Alpino, in zadovoljstvo, ki ga imamo s tem sodelovanjem. 

Delo življenje: 
A l i  s e  s p o m i n j a t e  p r v e g a  srečai\ja z A lp ino?  

J a c o b  Haugen:  
Seveda, zelo dobro. Z Alpino me j e  seznanil g. Bili Haugen, ki j e  

takrat uvažal smuči in smučarske čevlje iz Norveške v ZDA, smučarske 
čevlje j e  namreč hkrati kupoval tudi pri Alpini. Alpina j e  v tem času izva
jala izvoz preko KOT-a; izvajal pa ga j e  g. Iztok Čuk. 

Delo-življei^je: 
m e n i t e  o naš i  n o v i  ko lekcg i?  Kfg  l a h k o  rečete o kva l i tet i  

n a š i h  pro izvodov?  

J a c o b  Haugen:  
Kolekcija tekaških čevljev predstavlja nadaljevanje najbo^e proda

janih modelov v preteklosti, hkrati pa vključuje tudi nove modele. Enako 
Velja za kolekcijo smučarskih čevljev. 

Na splošno smo v vseh teh letih s kvaliteto Alpininih proizvodov 
zadovoljni. Alpina j e  na norveškem trgu znana po tem, da j e  razmerje 
cena/kvaliteta zelo dobro. 

Delo-živUei^je: 
K a k o  l a h k o  ocenite  pos lovno  sode lovan je  z A lp ino?  

J a c o b  Haugen:  
Z Alpino smo zmer^ dosegali vz^emno razumevanje zahtev našega 

trga. Fleksibilnost in pripravljenost razumeti naše zahteve j e  bistvo 
našega skupnega uspeha. Rad bi tudi poudaril, da Alpina pri izdobav-
Ijanju delile na profesionalni ravni. 

Delf>-živUeige: 
, Kakšne  s o  v a š e  u s m e r i t v e  v pr ihodnost i?  A l i  žel i te  sodelova-

•Up z ̂ p i n o  š e  razšir i t i  (morebit i  z uv^jai^jem ostal ih  p r o g r a m o v  
®li s š i r i t v i jo  v d r u g e  s k a n d i n a v s k e  dežele)? 

J a c o b  Haugen:  
Na t rgu je  Alpina s tekaškimi čevlji na prvem mestu in naša naloga j e  

ta položtu ohraniti. Stanje pri smučarskih čevljih pa ni tako zadovoljivo, 
zato mora biti naš cilj povečanje tržnega deleža. 

V sezoni 1995 bomo začeli tudi s trekking obutv^o. Na Norveškem j e  
trg za to obutev še relativno mtghen, vendar pa pričakujemo določeno 
rast v naslednjih letih. 

Za širitev v druge skandinavske dežele za s e d ^  še nimamo nobenih 
načrtov. 

Ski open začeli z zmago 
Sredi decembra se j e  začelo ekipno vseslovensko tekmovanje 

nekategoriziranih tekmovalcev - Ski open. To j e  nekakšno nada
ljevanje tekmovanja za pokal Zdravo izpred let. 

To sezono bo organiziranih sedem tekem v veleslalomu; šest 
tekem bo organiziranih s tekmovargem posameznikov po kategori
jah, sedma tekma pa bo paralelni slalom najboljših. 

Ekipa šteje deset tekmovalcev; šest moških in štiri ženske. Pri 
določitvi uspeha se upošteva pet n^boljših rezultatov. 

Prva tekma j e  bila na Črnem vrhu nad Cerknim. Alpina j e  
zmagala z velikim naskokom, s ^  j e  dosegla 480 točk (od 500 
možnih). Drugi j e  bil Tržič z 265 točkami, tretji pa Salomon. 

Za barve Alpine so nastopili: ženske do 18 let: Nataša 
Pogačnik (3. mesto); do 30 let: Mateja Krek (1. mesto); do 40 let: 
Romana Pintar (1. mesto); nad 40 let: Helena Zoijan (1. mesto). 

Moški do 18 let: Aleš Zoijan (4. mesto); od 18-30 let: Samo 
Nahtigal (1. mesto); do 40 let: Dušan Seljak (3. mesto); do 50 let: 
Bojan Zoijan (6. mesto); do 60 let: Rado Podobnik (2. mesto); nad 
60 let: Milan Podobnik (7. mesto). 

Naj povemo, da j e  šlo res za vseslovensko tekmovanje, scg j e  
nastopilo preko 200 tekmovalcev. 

Iz serv i sa  š p o r t n e  o p r e m e  v Кгацји, Iger so imeli pred 
nov im letom veliko dela (foto N. Podobnik) 



RAZaOYOR zrn UREDniKOYO flllZO 

Zakl juček leta  j e  o b r a č u n  z a  n a z a j  i n  načr tovan je  z a  n a p r e j  
v razgovoru,  k i  g a  j e  v o d i l  N e j k o  PODOBNIK, s o  sode

loval i :  A n i c a  KAVČIČ, v o d j a  o d d e l k o v  š i va ln ice  i n  pr ikro-
jeva ln ice,  J a n k o  RUPNIK, v o d j a  m o n t a ž e  l a h k e  obutve ,  
S lavko  KRISTAN, v o d j a  m o n t a ž e  š p o r t n e  o b u t v e  2 i n  Cir i l  
VIDMAR, v o 4 j a  o d d e l k a  termoplast i .  

Delo-živ^ei^e: 
K a k o  ocei\jm'ete r a z m e r e  v 

zvez i  z d e l o m  v v a š e m  o d d e l k u  
v p r e t e k l e m  letu? K a j  j e  b i l o  
dobrega, кц ј  vas j e  motilo? 

Anica KAVČIČ: 
č e  izvzamem sprotno proble

matiko, 8 katero se srečujemo 
skozi vse leto (oskrba, priprava, 
kadrovske zadeve, bolniški izo
stanki), lahko rečem, da j e  v 
preteklem letu delo potekalo kar 
tekoče. Vse probleme, ki sem jih 
naštela, smo poskušali reševati 
sproti, mislim, da kar uspešno, в£ц 
smo poslovno leto dobro zaključili. 

Največji problem pri nas so 
predstavljale izdelave manjših ko
ličin obutve, čemur pa se tudi v 
prihodi\je ne bomo mogli izogniti. 
Kvaliteta v naših oddelkih ni pad
la, izboljšala pa se tudi ni. Nekaj 
več težav j e  bilo v prikrojevalnici, 
zaradi slabšega materiala, ki smo 
ga imeli. Mislim, da v prihodnje 
tako slabega materiala ne bi smeli 
nabavljati. Tega se bodo v prihod
nje morali zavedati tudi nabavni 
referenti, k ^ t i  če so cene nižje, j e  
tudi kvaliteta slabša. Če bomo 
hoteli kvaliteto obdržati na taki 
ravni kot j e  sedag, potem se bomo 
morali izogibati cenejših materia
lov, ki so tudi slabši. V prikrojevalnici se j e  v 
preteklem letu tudi zelo izboljšala 
kadrovska zasedba; delo smo si 
dobro organizirali, zato večjih 
težav ni bilo. Naredili smo tudi 
bistveno maiy nadur kot v pretek
lih letih. Tudi oprema s stroji j e  
sedtg bistveno boljša kot j e  bila 
pred leti. Dobili smo tudi n e k ^  
novih strojev (v šivalnici 4 kan-
tirke in sodoben stroj za zlepljei\je 
podloge). 

Kar zadeva tehnološko pripra
vo, mislim, da imamo s e d ^  težave 
s kadri prav tu. Generacije se 
тегц^о in čez n e k ^  let bo tu ver
jetno bolje, kot pa j e  ta hip. 

Problemi se pojav^ajo tudi 
zaradi uveljavitve lastne blagovne 
znamke na trgu. 

Kot sem že omenil, delamo na 
treh trakovih, tako da hkrati teče 
proizvodnja moških čev\jev, san
dal in škornjev. Zdi se, da tu vlada 
velik nered, vendar ni tako. Po
javljajo se le prostorski problemi, 
predvsem v finišu, vendar so 
delavci pri delu strpni, tako da ne 
prihaja do večjih napak. Povedal 
pa bi, da so pri nas napake takoj 
vidne, medtem ko jih drugi lahko 
prikrijejo. Pri nas se takoj opazi, 
če ni pripravljenega dovolj materi
ala za delo, sa j  zamudimo roke, ki 
jih moramo sicer dosledno spošto
vati. 

Kljub vsem težavam, ki so se 
pojavljale, smo leto uspešno za
ključili, roke smo dosegli, kot so 
nam naročile službe, kvaliteta j e  
bila dobra (lahko pa bi bila še 
boljša). Zgodi se tudi, da moramo 
popravljati napake, ki nastanejo v 
drugih oddelkih, vendar smo pre
brodili tudi to. 

Kar zadeva povezavo z drugi
mi oddelki, moram reči, d a j e  le-ta 
dobra, predvsem s sekalnico in 
šivalnico. Tudi zbiralnica ima 

naročil Alpinine kolekcije. Za našo 
montažo velja, da se ni točno vede
lo ali bo komerciala lahko zagoto
vila delo za nas. 

Izgleda, da v začetku ni bilo 
dovolj naročil Alpininih kolekcij, 
zato smo delali tudi Ion posle. 

Ustreči želimo željam kupcev, 
zato so serije zelo majhne in j e  
zato tudi osrba težavnejša. Na 
primer, za en trak morajo na dan 
uporabljati dvojna sekala, proble
mi so z oskrbo s potrebnimi ses
tavnimi deli obutve. Vse to se п£ц-
hitreje občuti v proizvodnji, naj
prej v prikrojevalnici. 

Stroj  z a  n a m e s t i t e v  okvi iqev,  gumirai^je o k v i i j e v  i n  akti
v i r a n j e  p r e d  1 е рЏец ј е т - j e  v sekalnici pomembna prido
b i tev,  k j e r  i z d e l u j e m o  z a h t e v n o  o b u t e v .  Stroj  u p r a v l j a  
Matej РоЦапАек 

Janko RUPNIK: 
Mislim, da smo preteklo leto 

kar uspešno zak^učili. Imeli smo 
пекгц več bolniških izostankov, 
zaradi česar j e  bilo potrebno nare
diti tudi n e k ^  več nadur. 

Sicer pa j e  bilo v preteklem 
letu precej mai\j menjav dela, 
predvsem zaradi pomanjkanja 
materiala. 

V našem oddelku j e  zaposlenih 
90 delavcev, delo poteka na treh 
trakovih. V preteklem letu smo 
delali veliko različnih in zahtevnih 
artiklov in čeprav j e  naš oddelek 
kar številčen, se j e  vsak izostanek 
zelo poznal. Velikokrat j e  bilo 
potrebno delati nadure, kar pa so 
delavci z razumevanjem spreje
mali. 

pomembno vlogo pri tem, sa j  zbira 
ves material in sestavne dele 
obutve in jih dostavi v sekalnico, 
od tam pa v naš oddelek. 

Če se zgodi, da delov zmanjka 
(npr. podplatov, peta), s tem delom 
počakamo in delamo drugo, kar 
seveda moti ritem proizvodnje. 

Določen problem se pojavlja 
tudi, ker imamo v oddelku veliko 
mladih delavcev, ki se morajo vsa
kega dela učiti na novo, vendar so 
zelo pridni in delo dobro obvladajo. 
So pa ti delavci večinoma nekvali
ficirani; mnogi bi radi pridobili 
dodatno znanje. 

Slavko KRISTAN: 
V začetku leta so bila obdobja, 

ko se ni točno vedelo, koliko bo 

Gre za sodelovanje z italijan
sko firmo Kronos, za katero smo 
izdelovali nogometne čevlje, kot že 
nek^  sezon prej. Prvič letos smo 
sodelovali s firmo Benetton. 

Kasneje (pred kolektivnim do
pustom) se j e  pokazalo, da j e  na
ročil Alpinine kolekcge zelo veliko 
(gre predvsem za tekaško obutev) 
in smo zato montaži športne 
obutve pomagali izdelati plan. 

S Kronosom ni bilo veliko 
težav; vemo za njihove zahteve; z 
Benettonom smo imeli več proble
mov. Tej firmi smo zaupali, in 
končno smo ugotovili, da ni toliko 
reda in organiziranosti, kot smo 
pričakovali. 

Zakl juček le ta  j e  o b r a č u n  z a  n a z a j  
i n  n a č r t o v a n j e  z a  n a p r e j  
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Ni šlo toliko za teh
nološke težave, bolj so nas motile 
neredne dobave vhodnih mate
rialov. 

Zato lahko ugotovim, da smo v 
obdobjih, ko smo delali domače 
kolekcije, dosegli dobre oz. odlične 
rezultate. V takih slučajih smo 
planirane količine tudi presegli. 

č e  80 bili izpadi, so bili pri Ion 
poslih. 

Glede na naštete pogoje sicer 
mislim, da j e  bila tehnološka pri
prava solidna. Tehnologi hitro re
šujejo probleme, ki nastopno v 
proizvodnji. 

Naš oddelek j e  bil ustanovljen, 
ko smo se v Alpini odločili, da 
bomo delali samo dopoldne. Tako 
se j e  športna montaža razdelila na 
dva dela. Prva montaža j e  ob
držala obstoječo opremo, za šport
no montažo 2 se j e  oprema po
iskala iz obstoječih viškov, nekaj 
malega j e  bilo dokupljenega. Zara
di slabše opremljenosti j e  razum
ljivo, da nismo mogli izdelovati 
zahtevnejše obutve. 

Ciri l  VIDMAR: 
Tudi v našem oddelku smo leto 

dobro zaključili. Naredili smo vse, 
kar j e  bilo v naših močeh. 

Sicer pa bi lahko poslovno leto, 
ki j e  za nami, razdelili v dve 
polovici, ki sta si bili zelo različni. 

V prvi polovici, to j e  do letnega 
dopusta, j e  delo potekalo zelo 
usklajeno, tako v oddelku kot med 
oddelki; dosledno smo se držali 
rokov, ki jih j e  postavila komer
ciala. 

Po dopustu pa so se stvari 
spremenile. Čeprav se j e  bližala 
jesen in so se začeli izdelovati 
čevlji tudi za Evropo, s e j e  zatakni
lo pri dobavi oz. izdelavi notranjih 
čevljev, ki jih izdelujejo na Golu. 
Tako smo vsak dan čakali na novo 
pošiljko, vendar zaman. Pojavil se 
j e  problem, kako zaposliti delavce, 
da bi lahko nemoteno delali in jih 
ne bi pošiljali na dopust. 

S tem smo si nabrali en mesec 
zamude pri izdelavi. 

V začetku novembra pa smo 
material vendarle dobili in začeli 
delati spet s polno paro. Treba j e  
bilo nadoknaditi zamujeno, vsak 
delavec j e  naredil okrog 50 nadur. 
Bili so praktično vseskozi tuk^;  
utrujeni, ni bilo več tiste storil
nosti, kot bi morala biti. V začetku 
decembra smo končno vsaj  delo-

ma dosegli plan (naredili smo 
150.000 parov, naročenih pa j e  bilo 
250.000 parov). S pravočasno 
dobavo materiala in delov čevljev 
bi lahko naredili več, tako pa smo 
morali npr. zmanjšati brizganje, 
ker so se zaloge preveč kopičile. 

Proti koncu leta smo izdelovali 
potniško kolekcijo in že tudi nekaj 
prednaročil za letošnje leto. 

Kar zadeva kvaliteto, j e  ob 
takem tempu lahko vprašljiva, 
vendar kljub temu viškov obutve 
nismo delali, da bi izmed njih izbi
rali boljše čevlje. 

Kar pa zadeva nagrajevanje, 
mislim, da bi se bilo potrebno 
dogovoriti o stimulacijah za kva
liteto. Vsi vemo, da pri nas škart 
ni dovoljen, delavci pa zato niso 
nič bolje nagrajeni. 

Delo-živUei^e: 
Њц pričaku je te  o d  pr ihod

n j e g a  pos lovnega  leta  (tehno
loška  pr iprava,  oskrba,  inves
tici je,  organiziranost,  kadro
v a n j e ,  nagrtgevanje...)? 

A n i c a  KAVČIČ: 
V novem letu si želim, da bi 

zadeve tekle kolikor toliko v redu, 
kajti pri tako majhnih količinah j e  
proizvodr^o težko organizirati. Ve  ̂
deti moramo tudi, da nas manjše 
količine obutve stanejo več kot se
rijska proizvodnja (na enoto pro
izvoda). 

V prihodnjem letu si želim 
tudi, da bi se dogovorili glede iz
delave vzorcev. Teh j e  namreč sko
zi vse leto veliko in izdelava le-teh 
precej moti redno proizvodnjo. 

J a n k o  RUPNIK: 
Predvsem bi želeli pridobiti na 

kvaliteti izdelave obutve. Kupci 
nam velikokrat sami dobavljajo 
material, pa tudi sekala, vendar j e  
ta material pogosto slabše kvali

tete, tako, da se čevlji potem trga
jo, odkrivamo pa še druge napake. 
Zato moramo paziti, da za take 
kupce vedno delamo čevlje, ki so 
za eno številko večji?! 

V letošnjem letu smo dobili 
nov stroj - avtomat za zgibai\je in 
predvidevamo, da bi usposobili ne-
k ^  delavcev za delo na tem stroju, 
hkrati s tem pa bo to delo lahko 
opravljal kakšen delavec manj. 

Sicer pa večjih sprememb v 
oddelku ne bo. Če bodo možnosti, 
bomo nabavili še stroj za cvikanje 
opetja, zgibov in konic. Več pozor
nosti bo treba posvetiti finišu; 
tega, da se čevelj samo zakrije, ka
sneje pa se njem pokažejo n ^ a k e ,  
si ne bomo smeli privoščiti. Čevelj 
j e  potrebno res narediti dobro, le 
tako j e  nekaj vreden in vsakomur 
tudi všeč. 

Želimo si tudi, da če že delamo 
manjše količine, da bi bile vsa j  te 
narejene hkrati, ne pa da jih še 
razdrobimo. 

Mogoče bi kazalo v prihodnje 
več pozornosti nameniti tudi avto-
kontroli. 

Slavko KRISTAN: 
Od prihodnjega leta pričaku

jem, da ne bo treba delati Ion 
poslov in da bodo naročila za 
izdelavo obutve Alpininih kolekcij 
pravočasna in zadostna. 

V prihodnjem letu kakšnih 
večjih sprememb v oddelku ne pri
čakujem. To velja tudi za kad
rovsko zasedbo, za katero mislim, 
da j e  dobra. Ve pa se, da ni ničesar 
dokončnega in da se j e  treba ob 
novostih neprestano učiti. Skrat
ka, če bomo vsi skupaj dobro 
delali, bomo tudi zaslužili. 

Ciri l  VIDMAR: 
V letu 1994 se bodo pojavile 

tehnološke novosti; iz dražjih na
lepk prehajamo na tiskanje s tam-

poprintom. Organizacija dela bo 
zato bistveno drugačna, čevelj pa 
mora biti čim lepši tudi po obli
kovni plati. Tisk bo tudi več
barven. S tampoprintom bo torej 
omogočeno večbarvno tiskanje ok
raskov in oznak na panceijih. 

Za to bo treba usposobiti пек{џ 
delavcev, kar računamo, da bomo 
izvedli v lastni režiji. 

Kupili bomo nov stroj za štiri-
barvne odtise, računamo, da bo to 
nekje konec februarja, to pa bo 
seveda ena večjih investicy pri 
nas, sa j  stroj stane približno 
100.000 nemških mark. 

Ob nabavi tega stroja pa se bo 
pojavil tudi prostorski problem; 
računamo da bomo razširili naš 
oddelek, to j e  za 40-80 m .̂ Ta 
prostor bo ločen od prahu in osta
lega dela oddelka. 

Vsi pa bomo seveda morali 
posvetiti svojemu delu kar največ 
pozornosti, da bo delo na vseh 
fazah (brizgarye-obrez-tiskarye-
kontrola oz. zlaganje) potekalo čim 
bolj brez napak in čim bolj kva
litetno, da bomo res veseli vsakega 
izdelka, in da ga bo trg  z veseljem 
sprejel. 

Upam pa tudi, da bo organizi
ranost dela boljša kot lani, morali 
pa se bodo v komerciali dogovoriti, 
kateremu delu oz. kateri vrsti 
obutve j e  potrebno dati prednost 
pri izdelavi. 

ZAKLJUČEK: 
P r a v z a p r a v  j e  t o  ž e  re f ren :  

v s a k  m o r a  n a  s v o j e m  mestu..., 
v s i  č l en i  v v e r i g i  m o r e j o  b i t i  
boU uskltgeni,  i td .  Čisto zares  
j e  t reba  pomis l i t i :  č e  s m o  ž e  
z m o ž n i  de lat i  bo^še,  zaktg n e  
b i  t a k o  t u d i  delal i, вцј bomo 
vendar v svoj i lastni tovarni, 
za lasten  ž e p  i n  z a  s v o j o  lastno 
socialno varnost,  skorig  z 
i s t i m  t r u d o m  n a r e d i l i  v e l i k o  
več.  

K a j  i n  k a k o  v l e t u  1994 
Poslovno le to  1994 b o  Alpi-

n a  začela š e  k o t  d r u ž b e n o  pod
je t je .  Postopek lastn inskega 
preob l ikovanja,  k i  s icer  ž e  
teče, s e  b o  v l e tu  1994 t u d i  
zak^uči l .  A l p i n a  b o  dob i la  n o v  
statut, v s o d n i  register  p a  b o  
v p i s a n a  k o t  d e l n i š k a  družba .  

Osnovni  kap i ta l  b o  i zkazan  
k o t  de ln i šk i  kapital .  

Po predvidevanjih bomo 
prihodnje leto izdelali skupno 
1.890.000 parov obutve, od tega na 
športnem programu 640.000 parov 
(v okviru tega največ čevljev za 
smučarski tek - 310.000 parov, 
smučarske obutve 180.000 parov, 
treking obutve pa 95.000 parov). 

Modne obutve n ^  bi izdelali 
1.250.000 parov, od tega največ 
ženskih nizkih - preko 610.000 
parov, moške obutve 455.000 pa
rov in ženskih škorrgev blizu 
110.000 parov. Razmeije med 
modno in športno obutvijo j e  66 % 
modne oz. preko 33 % športne 
obutve. 

Izdelava celotne načrtovane 
količine zahteva 125.000.000 mi
nut. Glede na planirano število za
poslenih v naslednjem letu lahko 

v naših obratih dosežemo okoli 
95.000.000 minut, ostalo, torej pri
bližno 30.000.000 minut pa bomo 
morali dokupiti pri naših koope
rantih. 

Kar zadeva prodajo, računa
mo, da bomo izvozili kar 82 % vse 
proizvodnje (ali preko 1.540.000 
parov obutve), 18 % obutve pa 
bomo prodali na domačem tržišču 
(11 % preko maloprodajne mreže 
in blizu 8 % preko grosistov). 

Njgveč bomo izvozili ženske 
nizke obutve (skor^ 530.000 pa
rov) in čevljev za smučarski tek 
(skor^ 310.000 parov). 

Iztržek, ki si ga obetamo od 
prodaje, n ^  bi bil v odstotkih nas
lednji: 76 % bomo zaslužili z izvo
zom, 24 % pa na domačem tržišču 
(polovico od tega v MPM, polovico 
pa z grosistično prodajo). 

Poleg obič^nih stroškov, ki 
nastopajo v poslovanju, namera
vamo v tem poslovnem letu tudi 
nekaj investirati. 

Predvidene nove investicije 
naj bi v letu 1994 znašale 
2.034.000 DEM — 60 % tega znes
ka n ^  bi porabili v proizvodnji. 

20 % za nakup novega računal
nika, 9 % v orodjarni in 7 % za 
nove avtomobile. V osnovna sred
stva nameravamo vložiti пекец 
nad 2 mil^ona DEM. 

Ves ta posel bo v letu 1994 
opravilo 1537 zaposlenih, to je 40 
več kot 31. 10. 1993. Najbolj se bo 
povečalo število zaposlenih v pro
izvodnji - za 29, v maloprodajni 
mreži se bo zmanjšalo za enega 
delavca, v skupnih službah pa se 
bo število zaposlenih povečalo za 
12 - od tega za 11 na račun po
večanja števila pripravnikov. 

Kar zadeva organizacijo glede 
na delovni čas, se s 1. 1. 1994 uva
j a  40-umi delovni teden (načrto
vane proste sobote). 

Ob takem načinu dela in ob 
predvideni sestavi lastništva kapi
tala (60 % zaposleni, upokojenci, 
bivši zaposleni; 20 % pooblaščene 
investicijske družbe, 10 % odškod
ninski sklad, 10 % pokojninski in 
invalidski sklad), naj  bi v letu 
1994 ustvarili blizu pol milijona 
DEM (poslovni izid pred obdav
čitvijo). 

P o  p l a n u  z a  leto 1994 
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v mesecu decembru 1993 smo 
z zaposlovanjem nekoliko poneha
li, 8{ц sta delovno razmeije nasto
pili le 2 delavki; v tem razdobju -
do konca leta 1993 pa so prenehali 
z delom 4 delavci. 

Glede na izkazane potrebe po 
prodajalcih, sta delovno razmerje 

nastopili Irena Kastelic v proda
jalni Novo mesto in Mojca Plevčak 
v prod^alni Trbovlje. 

V mesecu decembru pa so z 
delovnim razmerjem prenehali 
Boža Bogataj iz obrata Col, Silva 
Gantar in Ivanka Jalšovec iz 
proizvodnih oddelkov v Žireh in 
Marko Broder iz obrata Gorenja 
vas. 

OB UPOKOJITVI: 
Sodelavkama Silvi Gantar in 

Ivanki Jalšovec - iz proizvodnih 
oddelkov v Žireh, želimo ob upoko
jitvi predvsem trdnega zdravja, 
mnogo vedrine, dobrega počutja in 
razumevanja v domačem krogu. 

I r m a  DOLENC 

Brez dolgov v lastno občino 

Zadovoljni z dedkom Mrazom 
P o  m n o g i h  l e t i h  j e  b i l o  s r e č a n j e  o t r o k  z d e d k o m  Mra

z o m  i n  o b d a r i t e v  letos  v A l p i n i n i  j e d i l n i c i .  
Čut i t i  j e  b i l o  k a r  p r i j e t n o  r a z p o l o ž e n j e  o b  l e p o  ure je

n e m  pr izor išču.  Kot  k a ž e  s o  b i l i  z a d o v o ^ n i  t a k o  otroci  k o t  
starši.  

S k u p n o  j e  b i l o  o b d a r o v a n j h  p r e k o  350 otrok, o d  tega  
j i h  j e  b i l o  o k r o g  d v e s t o  v Žireh. 

T u d i  letos  j e  d e d e k  Mraz d a r i l a  n a k u p i l  i z  s k l a d a  A l 
p ine  v skupni  vrednosti  700.000 SIT ali  n a  otroka 2000 SIT. 
Ob t e m  j e  dedek Mraz s svojim spremstvom odl ično za
b a v a l  n a š e  otroke.  

Mihaela OBLAK 

Razgovor s predsed
nikom krajevne skup
nosti Žiri Antonom Beo-
vičem 

O b  k o n c u  le ta  j e  p r a v ,  
d a  preg ledamo,  k i g  s m o  
n a r e d i l i  z a  b o l j š e  p o g o j e  
b i v a l n a  v k r s g u  oz.  z a  b o ^ š e  
k u l t u r n o  ž i v ^ e i g e  v krt^u, 
zato  s m o  n a  p o g o v o r  pova
b i l i  p r e d s e d n i k a  s v e t a  kra
j e v n e  s k u p n o s t i  Žiri d ip l .  
ing .  A n t o n a  Beoviča.  

Delo-življeixje: 
Кдј  ocei\jiuete, d a  ste lani 

naredil i dobro, s č i m  s te  i m e l i  
n a j v e č  težav? 

A n t o n  BEOVIČ: 
Za n a j v e č j i  u s p e h  v s e k a k o r  

Štejemo otvor i tev  n o v e  zdrav
s t v e n e  p o s t a j e  v Žireh. Potrebno 
j e  bilo odpraviti nektg pomanjklji
vosti, vendar sedaj stvari že nor
malno tečejo in novi prostori se že 
uporabljajo. Drugi večji uspeh j e  
bila asfaltacija cest v Melcovo gra
po in Snopkovo dolino. Jesensko 
deževje j e  sicer nekoliko oviralo 
dela in porabili smo пек{ц več 
sredstev kar bo v prihodnje po
trebno nadoknaditi, zato v nasled
njem letu asfaltiranju ne bomo 
mogli posvečati toliko pozornosti. 

Kot n e u s p e h  Štejem  še ved
no Štalarjevo hišo, ki j e  še vedno 
razvalina, kljub temu, da smo 
skozi vse leto skušali dobiti kon
takt z lastnikom, vendar nismo 
uspeli premakniti k ^  bistvenega. 

Kot neuspeh vsekakor štejem 
tudi sanacijo brežin Sore, kqjti 
upal sem, da bo sanacija Sore 
tekla bolj uspešno. 

Delo-živ^ei^e: 
P o  n e k a t e r i h  iayavah kaže,  

d a  s te  p r o t i  organizac i j i  obči
n e  v Žireh, zaka j?  

A n t o n  BEOVIČ: 
V letu 1993 s e j e  v Žireh veliko 

govorilo o novi občini, ki ПЕЦ bi 
postale Žiri, vendar si prizade
vamo obdržati celovitost loškega 
prostora. N i smo  p r o t i  občini ,  
s m o  prot i  t a k e m u  p r i s t o p u  
f o r m i r a n j a  n o v i h  obč in .  Prvič 
ne vemo, kakšne bodo pristojnosti 
bodočih občin, ne vemo za 
finančne vire, niti ne za огетЏе 
bodočih občin in zato se bojimo, da 
bi imeli še mar\jšo vlogo kot jo ima
jo sedgj krtgevne skupnosti. 

Delo-živl jeqje:  
Prece j  p r a h u  j e  d v i g n i l o  

de js tvo,  d a  s te  d a l i  v dolgoletni  
n a j e m  d r u ž b e n i  d o m  Partizan.  
K « * o  t o  p o j a s n j u j e t e ?  

A n t o n  BEOVIČ: 
V letu 1993 smo v druge roke 

res dali v ntgem družbeni dom 
Partizan. Le-ta j e  prinašal izgubo 
(vzdrževalce, čiščenje); kljub na
jemninam, ki so se pobirale za 
občasne prireditve, se stroškov ni 
dalo pokrivati. N i smo  vedel i ,  
k a k o  b i  s t v a r  saniral i ,  zato  

P r e d s e d n i k  s v e t a  k r a j e v n e  
s k u p n o s t i  d i p l .  ing .  A n t o n  
Beov ič  
s m o  Sli v j a v n i  razpis.  Partizan 
smo sicer pred leti obnavljali, nis
mo pa uredili strehe. In pogoj v 
javnem razpisu j e  bil, da tisti, ki 
bo dom prevzel, mora tudi prekriti 
streho. Pojavilo se j e  nekaj kandi
datov, tudi iz Žirov so bili, vendar 
j e  svet krtyevne skupnosti zavzel 
stališče, da nimsgo ustreznih pogo
jev. Kandidat, ki j e  dobil Partizan 
v najem, pa j ih j e  imel, kar smo 
preveijali po uradni poti. Takoj j e  
tudi izvršil medsebojni dogovor, to 
j e  pokritje strehe. 

Delo-živl jenje:  
I n  k a j  s e  j e  uresnič i lo? 

A n t o n  BEOVIČ: 
Računali smo, da bo s tem Par

tizan postal nekakšna promocija 
Žirov, ne pa bife, s ^  ni bil naš 
namen podpiranje zgolj gostinskih 
lokalov in bifejev. Želeli b i ,  d a  b i  
s e  Žiri  o d p r l e  svetu,  želeli bi več 
tujih gostov, da bi skozi to tudi 
ustrezno zaslužili. 

Zaenkrat, kolikor vem, pogod
ba ni bila kršena, za vsako dejanje 
izven pogodbe j e  potrebno soglasje 
kr^evne skupnosti, v nasprotnem 
primeru se pogodba lahko prekine. 

Slab vtis pa j e  naredilo to, da 
j e  najemnik določene prostore, ki 
so bili še vedno pod nadzorom kra
jevne skupnosti, zaprl. O tem smo 
se z njim že pogovarjali; prostore, 
ki niso v П£џети, še vedno lahko 
koristijo društva, katerim so na
menjena. 

Delo ž i v l j e n j e :  
Kaže, d a  b o  pr i š lo  d o  pre

o b l i k o v a n j a  R a d i a  Žiri. K a j  
-menite o tem? 

A n t o n  BEOVIČ: 
Kot član izvršnega sveta sem 

sodeloval na pogovorih v zvezi z 
Iastninjet\jem radia Žiri. Bistveno 
je, da se ohrani celovitost informi-
rat^ja po škofjeloškem prostoru. 
Nesporno je, da j e  bilo v ustano
vitev vloženega ogromno dela in 
denarja, zato radio mora ostati na 
dosedargih frekvencah, pod istim 
imenom, ki popolnoma ustreza. 

Dani sta dve možnosti: da se 
radio privatizira, tako kot j e  možno 
po zakonu in bi radio postal podjet
je: vsekakor njg bi večinski delež 
ostal v družbeni lasti, del pa bi se 
privatiziral. Druga možnost je, da 
radio Žiri postane javni zavod; 
osebno se bo(j nagibam k temu. 
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v nobenem primeru pa se ra
dio ne bo selil, občina j e  celo odo
brila finančna sredstva za širitev 
oddajniške mreže, tudi na samem 
radiu im^o dobro zastavljene na
črte. Torej, eno ali drugo, v vsa
kem primeru bo večinski lastnik 
ostala družba. Občina prepušča 
odločitev krajevni skupnosti, da se 
v kraju dogovorimo, kako se bo 
radio organiziral v bodoče. 

Delo-živtjei^je: 
Kateri  s o  n f g b o l j  pereči  

problemi,  k i  se  j i h  boste  lote
va l i  v le tu  1994? 

A n t o n  BEOVIČ: 
To, da j e  Štalaijeva hiša res 

sramota Žirov, so spoznali tudi že 
pristojni na občini in obnovo le te 
nam j e  nekako uspelo uvrstiti v 
proračun, da bodo določena sredst
va namenjena tudi za to. Mislim, 
da bi bilo pravzaprav potrebno 
sledeče: odkupiti zemljo in hišo, da 
bi bil lastnik kr^evna skupnost. O 
tem se že dogovaijamo, krajevna 
skupnost mora pridobiti staro 
šolo, ki je  bila z dograditvijo neko
liko izmaličena, vendar bi jo lahko 
postavili v prvotno stanje. Objekt 
je  predvsem potreben sanacije v 
spodnjih prostorih; odpraviti j e  po
trebno vlago. Mogoče bi bilo kas
neje v tem kotu urediti dom za sta
rejše občane. Večkrat obiskujem 
ljudi po teh domovih in vidim kako 
bi se radi vrnili naz^j v Žiri. S tem 
bi jim to omogočili. 

Če bi vse te programe, ki jih 
načrtujemo, lahko izpeljali, bi mo
goče krajane zaprosili tudi za 
kakšen samoprispevek, da te stva
ri res čim hitreje in čim bolje reši
mo, kajti proračunska sredstva ne 
bodo zadostovala. 

Kar zadeva komunalno uredi
tev starih Žirov, moram povedati, 
da s e j e  tudi na tem področju nekaj 
že premaknilo. Komunalno pod
jetje iz Škofje Loke je  pokazalo 
interes, da se uredi kanalizacija 
tudi v starih Žireh. Ustanovljen j e  
tudi odbor, ki zbira dovoljenja za 
prekope. Končnega zneska, koliko 
nas bo to stalo, še ne vemo; raču
namo pa da bo v letih 1994/95 to 
kompletno zgr^eno. 

Delo-živ^ei^je: 
Kako p a  boste  skrbe l i  za 

коЏ zdravo окоЏе? 

Anton BEOVIČ: 
Kar zadeva prizadevanje za 

čistejše in boljše okolje, bi rekel 
tole: Glede RUŽV smo se posebej 
sestali s predstavniki krajevne 
skupnosti in to že večkrat, ktgti 
vsaj tri krajevne skupnosti (Lu
nine, Gorerga vas in Žiri) so tiste, 
ki morajo vztrajati na tem, da se 
to, kar nekateri planirajo, ne bi 
izvedlo. To bi bilo zelo slabo za Žiri 
in okolico, predvsem za zdravje pa 
tudi za turizem. Sem pa za stro
kovne argumente, tako da stro
kovnjaki povedo svoje utemeljitve 
m bi se odločili na podlagi tega. 

č e  pogledamo še v našo so
seščino: Raskovec j e  rešen; s sep
tembrom п£ц bi tja Idrijčani prene
hali voziti odpadke, vendar pa to 
se ni vse, potrebno ga bo še sani-

rati in okrog tega se bo še potrebno 
dogovarjati z idrijsko občino. 

Sicer pa imamo v kraju sedaj 
dobro organizirano iskanje črnih 
točk, imamo policista, ki j e  zabe
ležil že kar nekaj kritičnih stvari, 
proti katerim j e  potrebno zakon
sko ukrepati, seveda s predhod
nim opozorilom. Teče pa tudi 
raziskava, ki je  tudi občinsko pod
prta, izvajajo pa jo otroci v osnovni 
šoli, to j e  raziskovalna naloga, da 
bi pripravili pregled kritičnih točk 
onesnaževanja okolja. 

V bivšem kamnolomu j e  sedaj 
tudi odlagališče sekundarnih od
padkov (bele tehnike, železa, ste
kla ipd.) in prvotno j e  bilo to dobro 
zamišljeno, kako pa se to izvaja, 
trenutno nimamo podatkov. 

Delo-živ|jeixje: 
V Žireh tudi  druge  stvari  

niso п«ц5оЦе urejene, кцјпе? 
Kakšnih аксЦ se boste še  lotili? 

A n t o n  BEOVIČ; 
Kar zadeva prometno signa

lizacijo v Žireh, j e  krajevna skup
nost naročila manjkajoče znake, ki 
so najbolj pomembni in jih j e  po
trebno ponovno postaviti na naj
bolj nevarnih mestih, kajti stari so 
bili poškodovani. Za naše krajevne 
ceste bomo morali te stroške kriti 
sami, za regionalno cesto skozi 
Žiri pa naj bi stroške krilo Cestno 
podjetje Kranj. 

V prihodnjem letu bo potrebno 
nekaj več pozornosti posvetiti 
kulturi; praznovali bomo namreč 
100-letnico rojstva Antona Jobsta. 
Zato bo potrebno pripraviti ustre
zen program, ki bo tudi sofinan
ciran s strani občine. Treba bo 
podrobneje preštudirati zakonoda
jo, ki ureja kulturna dogajanja. 
Treba bo urediti Partizansko ces
to; tu gre za ureditev kanalizacge 
in asfaltacijo. Tudi na Cesti juriš-
nega bataljona bo potrebno opra
viti nekaj dela prav tako na Poti v 
Skale, okolici pokopališča, cesti v 
Maršak, v Jarčjo dolino, na Ko
sovelovi ulici. 

Pri vseh teh delih naj bi 1/3 
sredstev prispevali krtyani, 1/3 
kr^evna skupnost in 1/3 občina. 

Med nalogami, ki jih j e  tudi 
treba omeniti, j e  vprašanje bencin
ske črpalke, plinifikacija v indus
trijski coni in delu naselja (pripra
va projektov). 

Nadaljuje se z ureditvijo cen
tra Žirov, kjer j e  osnovan konzorcu 
za gradnjo poslovnostanovanjske 
stavbe, za katerega j e  že priprav
ljen idejni projekt in lokacija; v 
kratkem pa bo tudi gradbeno do
voljenje. 

Radi bi do organizacije nove 
občine uredili kolikor bo mogoče in 
da ne bomo naredili preveč dolgov. 

Delo-živ\jeivie: 
Кад š e  žel ite povedat i  kra

j a n o m  o b  začetku leta? 

A n t o n  BEOVIČ: 
Rad bi, da bi bili Žirovci po

nosni na svoj kraj; da bi rasla pri
padnost kraju in da bi občino 

organizirali na podlagi odločitve 
krajanov, brez velike in drage bi
rokracije. 

Mislim, da bi tudi podjetja 
morala razmiš^ati o problematiki 

кггца in pomagati, da se bo кгЕЦ 
hitreje razvijal. 

Seveda želim vsem tudi srečno 
in zdravo novo leto. 

Nejko Podobnik  

Z a č e t n i k i  n a  s m u č a r s k e m  t e č a j u  
s m u č a r s k i  v a d i t e ^  M a t e j  A l b r e h t  

v R a č e v i ,  v o d i  j i h  

Izkoristili smo sneg 
Z a r a d i  s l a b i h  z i m  s m o  l e t o s  z r a z p i s o m  s m u č a r s k e g a  

t e č a j a  k a r  p o h i t e l i .  T e č i g  s m o  p r i č e l i  v p o n e d e l j e k ,  29. n o 
v e m b r a  1993 i n  z a k l j u č i l i  v s o b o t o ,  4.  d e c e m b r a .  

V s a k  d a n  s o  s t a r š i  o t r o k e  p r i p e k a l i  v R a č e v o  o b  15.00, 
t e č ^  p a  s m o  z a k ^ u č e v a l i  o d  16.30-17.00, k o  s e  j e  s p u s t i l  
m r a k .  D e l o v a l i  s t a  d v e  T o m o s o v i  v l e č n i c i .  

K e r  j e  l a n s k o  l e t o  t e č ^  o d p a d e l ,  s m o  l e t o s  o r g a n i z i r a l i  
t e č ^  z a  o t r o k e  d r u g i h  i n  t r e t j i h  r a z r e d o v .  P r ^ a v i l o  s e  j e  
6 5  o t r o k ,  v s e h  t e č i g n i k o v  p a  j e  b i l o  83.  O t r o k e  s m o  r a z 
d e l i l i  v 9 v r s t ,  i n  t o  4 v r s t e  z a č e t n i k o v ,  4 v r s t e  s r e d i c e  
d o b r i h  s m u č a i j e v  i n  e n o  t e k m o v a l n o  v r s t o .  V s o b o t o ,  o b  
z a k l j u č k u  t e č i g a ,  s m o  o r g a n i z i r a l i  t e k m o v a n j e  p o  v r s t a h .  
L a h k o  r e č e m ,  d a  s o  v s i  t e č a j n i k i  p o k a z a l i  v e l i k o  znat^ja.  

U g o t a v l j a m ,  d a  j e  t e č f g  v c e l o t i  u s p e l ,  z a  k a r  s e  m o r a m  
z a h v a l i t i  v s e m  u č i t e l j e m  i n  v a d i t e ^ e m  s m u č a n j a ,  u p r a v l -
j a l c e m  v l e č n i c e  i n  d e k l e t o m  z a  p r v o  p o m o č  t e r  O s  Ž i r i .  

Janez  BIZJAK 

če boste isti dan upoštevali vse nasvete, vam bodo očitali, 
da ste — lenuh. 

Franc Koletnik 

Za napake podjetja naj bodo krivi drugi — ne jaz! 
Dejan Jelovac 

Dobrih ljudi ne dobiš na razpis, treba jih je poiskati. 
Jože Mencinger 

z odhajajočimi strokovnjaki ne odhaja le znanje, temveč 
tudi posli. 

Vinko Novak 

če poznaš sovražnike in če poznaš sebe, ne boš v bitki ni
koli v nevarnosti. 

Suu Tsu 

Uredništvo 



TO JE Ш KRfiJ 

Naš p a r t n e r  i z  F r a n c k e  P iere  G o d a r  s e  j e  ž e  d r u g i č  izka
zal.  T o k r a t  j e  z a  b e g u n c e  v b e g u n s k e m  c e n t r u  v ŠkoQi 
L o k i  s p o m o č j o  s v o j i h  sosedov  v d o m a č e m  k r t g u  p r i p r a v i l  
k a r  p e t n ^ s t  p a k e t o v  teks t i ln ih  i z d e l k o v  

s t r o j  z a  s k o z i  Šivanje  j e  v v e r i g i  m o n t a ž e  š p o r t n e  o b u t v e  
m e d  k ^ u č n i m i .  T u  d e l a  D o m e n  Oblak  

ш 

Alenki  Dovžan j e  z a  v e l i k  u s p e h  v s v e t o v n e m  p o k a l u  sose
d a  i n  ko leg ica  s p e k l a  tor to  v o b l i k i  p e t i c e  (mesto, k i  g a  j e  
dosegla) .  L e v o  A l e n k i n a  m a t i  (foto N. P o d o b n i k )  

Pokali,  k i  s o  j i h  osvo j i l i  
n a š i  š p o r t n i k i  n a  s indi
k a l n i h  i g r a h  

ČRNA PIKA 

NOVOLETNA UGANKA 
P r v o  n a g r a d o  j e  prejela 

naslednja rešitev, ki jo j e  po
slal T. M.; 

č e  bi bil Mežnar(ič) пшет-
nik v »mežnji«, bi še Silar 
pobral šila in kopita. 

(Nagrada j e  v u r e d n i 
š t v u )  

Pogosto k a ž e m o  s l a b  o d n o s  d o  c e s t n e  s igna l i zac i j e  

T o n e  Kavč ič  s k r b i  z a  raz
v o j  s m u č a r s k i h  čev l j ev ,  le
tos  p a  d o d a t n o  š e  z a  ek ipo,  
k i  n a s t o p a  v d r ž a v n e m  tek
m o v a l c u  Ski  o p e n  

j e  »DELO-ŽrVUENJE« 
glasilo A l p i n e  Žiri. 
Ureja g a  uredniški  odbor:  
Jana Erznožnik, Bogo Fi-
lipič, Helena I k v č i č ,  
Slavko Kristan, Tatjana 
Pimat,  Silva Pivk, Nejko 
Podobnik — glavni  i n  od
govorni urednik.  
Naklada: 2.000 izvodov. 
Fotografija: Brigita Zem-
Ijarič. 
Tisk:  Gorenjski  t isk 
Kranj .  


